

9/16/07標竿人生主日(Combined Sunday Service) 10:00am	
Worship & Praise Prayer Scripture Reading Eph. 2:10 Special Music Sharing:Shu Chu Sermon: Rev. Chen "You were Shaped for Serving God" Hymn: # 42 Change My Heart, Oh Lord Offering Announcements Doxology & Benediction	宣召 & 敬拜讚美 代禱及主禱文 讀經: 弗2:10 獻詩 信息配搭:淑珠 證道:陳敏欽牧師 受造是爲了服事上帝 詩歌回應: # 42 更新我心意 奉獻禱告 歡迎/報告 頌榮/祝禱

【歡迎】歡迎第一次來參加聚會的朋友。

【長執會】今日 1:30 pm在208 室召開。

【標竿人生40天】a. 今天進入「你被塑造是爲服事神」，主日崇拜後 主日學。教室分配：華語：神話語的傳講(208A)、小先知書 (208B)

；台語：神話語的傳講(209)；英語：初、高中(204)、成人(205)。

b. 背誦經文：**第一週**「我們原是他的工作、在基督耶穌裡造成的、爲要叫我們行善、就是神所豫備叫我們行的。」(弗 2:10)；**第二週**「

你要盡心、盡性、盡意、盡力、愛主你的神。」(可12:30)；**第三週**「我們這許多人、在基督裡成爲一身、互相聯絡作肢體、也是如此。

」(羅12:5)；**第四週**「你們當以基督耶穌的心爲心。」(腓 2:5) c. 下主 日主題——「傳揚—你被造是爲了一個使命」！我們被造是爲完成耶穌離世昇天時，對世上每個人清楚囑咐的使命。讓我們一起探索教會 目前在社區和這世上，如何伸展福音的接觸點。總負責人：陳德明長老。禱告事項：

- 求神使用「事工展覽會」，激勵更多人參與事工
- 因著更認識自己的屬靈恩賜，選擇一項事工來參與服事
- 週年慶：9/28培靈會（台華）、9/29佈道會（台華英、Potluck）、9/30見証慶祝（台華英）

【和會】10/21召開；請長執同工於10/1 前將工作報告交給祕書。和會 負責人：許英良長老。

【感恩節晚會】請爲11/17星期六感恩節晚會預備心；以個人或組小團體參予，特別鼓勵以家庭爲單位，用見證、詩歌、樂器、舞蹈、短劇 等向神感恩；以榮耀主名、傳揚福音爲主旨。請盡早向執事謝榮銘、石淑星姐妹報名。

【肢體消息】a. 請以禱告扶持聶洋弟兄及他的父母。 b. 翁復弟兄 的母親已於9/11逝世，享年90歲。翁弟兄夫婦已返國奔喪，求主安慰 遺族。 c. 感謝神！周英姐妹的女兒已受洗。 d. 黃秋苑姐妹因上 次車禍，於本週五右邊膝蓋將有手術，請代禱。

1. We welcome all first-time visitors to EFCOC.
2. We have Elder/Deacon Board meeting at 1:30pm today.

3. "40 Days of Purpose Driven Life": a. Week 4: "You Were Shaped for Serving God". After worship, we have Sunday school. Sunday school: Jr. high and high school in room 204; Adult: room 205

b. Memorized verses: Week 1: "For we are God's workmanship, created in Christ Jesus to do good works, which God prepared in advance for us to do." Eph. 2:10

Week 2: "Love the Lord your God with all your heart and with all your soul and with all your mind and with all your strength." Mk 12:30

Week 3: "So in Christ we who are many form one body, and each member belongs to all the others." Rom. 12:5

Week 4: "Your attitude should be the same as that of Christ Jesus." Phil. 2:5

c. The 5th purpose: "Evangelism: You Were Made for a Mission"(next week). We're created to fulfill the great commission Jesus command us before His ascension. Let's search what and how we can extent the good news in our society. In charge person: elder Derming Chen. Please pray for:

1. Understand our spiritual gift and use it to serve God

2. 25th. Anniversary: 9/28 revival meeting(TM), 9/29 evangelical meeting (TME, potluck) and 9/30 celebration Sunday (TME)

4. 11/17 Thanksgiving night's program: a. we encourage individual or group participate, especial encourage family unit: testimony, hymn, music instrument, dance, skits to offer thanksgiving to our God; the purpose is to honor God's name and evangelize. Please contact Deacon David Shieh or Alice Kao.

5. Congregational Meeting is planned for 10/21. All elders/deacons need to complete the ministry report(s) and give to our secretary by 10/1. In charge person: Elder Gary Hsu.

6. Church Body: a. Please remember Brother Nie and his parent in your prayer. b. Brother Ong's mom passed away on 9/11, aged 90. The family has flied back to China for the funeral service. Please pray for the family. c. Because the car accident, Mrs. Judy Su will need a surgery on her right knee this Friday. Please pray for her.